

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken

<p>Møde afholdt ved Mikkel Schmidt, Tornums Alle 12. Deltagere ved mødet: Gitte Rasmussen, Mikkel Schmidt, Gert Nielsen, Gitte Hansen Næste møde afholdes hos Gitte Hansen, Juels Alle 18 den. 30/5-18.</p>	
<p>1. Godkendelse af dagsorden</p>	<p>- Godkendt</p>
<p>2. Godkendelse af referat</p>	<p>- Godkendt</p>
<p>3. Konstituering Repræsentant til Ribe lokalråd Problemstillinger i området varetages af bestyrelsen.</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Kasserer er valgt: Mikkel Schmidt (ny). Gitte Rasmussen fortsætter som formand. - Klostermarken mangler en repræsentant til Ribe Lokalråd. Vi vil ligge det ud på hjemmesiden om der evt. skulle være en i området, som har interesse for at deltage i Ribe Lokalråd. - Bestyrelsen er nu konstitueret, og er klar til at varetage dennes opgaver. Ved problemstillinger kontaktes bestyrelsen.
<p>4. Opfølgning på generalforsamling 5. Årets gang 2018/opgaver Evaluering på Generalforsamling.</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Vi skal have regnskabet underskrevet og lagt ud på hjemmesiden. - Gitte Rasmussen kommer rundt og Gitte Hansen sørger for at den kommer på hjemmesiden. - Tapas er et godt fortagende. Der var dog ikke så mange deltagere som forventet. Vi fortsætter med Tapas til generalforsamlingen. - Bestyrelsen konstaterer at salget af grundene på Tønnesens Vej går godt, der er i skrivende stund solgt godt halvdelen.
<p>6. Diverse</p> <p>Beplantning på Juels Alle.</p> <p>Planlægning af vedligeholdelse af området.</p> <p>Opsætning af parabol i området</p> <p>Nedlægning af luftledninger</p> <p>Fælleshus</p>	<ul style="list-style-type: none"> - Gert tager en snak med Henrik om opgaverne, som vedrører JRJ. Gert vil gerne overtage opgaven indtil Henrik er tilbage igen. - Bestyrelsen er blevet kontaktet vedr. plantning af træer på Juels alle. Bestyrelsen har forslået, at kommunen fortsætter som planlagt i som først antaget i lokalplanen. - Muldvarper er et problem i området. Det er dog vigtigt at hver enkelt bopæl selv iværksætter tiltag i bekæmpelsen af dem. Bestyrelsen har besluttet ikke at fange muldvarpe på fællesarealer, Gert formidler.

	<ul style="list-style-type: none"> - Ifølge lokalplanen må der kun opsættes parabol, hvis det er godkendt af kommunen. Der har været en henvendelse fra en beboer fra Limes Vej. vedr. opsætning. Nærmere oplysninger kan findes under Jf. 6.3 02.12. Gitte R. vil give besked til husejeren på Limes Vej. - I henhold til nedlægning af luftledninger vil Mikkel Schmidt skrive et udkast til høringssvaret til energi net. Som godkendes af bestyrelsen efterfølgende. Klostermarkens Facebook side bliver også hørt, hvis der skulle være nogle som sidder med indvendinger. - Byggeprojekt: i forhold til banklån vedr. byggeprojekt, forslås der af bestyrelsen, at byggeudvalget kan indhente svar fra andre banker/kreditforeninger inden en advokat kontaktes.
7. planlægning af arbejdsdag	<ul style="list-style-type: none"> - Arbejdsdag: afholdes den 3. juni. - Ekstra arbejdsopgaver. Fangarme ved broen skal males. - Gitte Rasmussen søger for indkøb til arbejdsdag. - Gitte Hansen sørger for materiale til heksen. - Vi skal have ryddet lidt op i området. - Gert undersøger hvor vi skaffer træ til bålet fra. - 3 spande dej til snobrød bestilles i Kvickly, og afhentes af Gitte Hansen. - Vi mødes kl. 9.30 og der vil være pølser og vand kl. 12.30. - Sankt. Hans begynder kl. 19.30 og det store bål tændes kl. 20.00.
8. planlægning af nye bestyrelsesmøder	<ul style="list-style-type: none"> - Forslagene til bestyrelsesmøde datoer er vedtaget
9. Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> - Vi har i bestyrelsen stillet spørgsmål i henhold til regningen fra JRR. Gert vender regningen Med Henrik og tager derefter kontakt til JRJ. - Vedr. vedligeholdelse af skoven. Vi skal i gang med at undersøge prisen for udtynding af området. (under planlægning)